
SALFÖLD  KÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
8256 Salföld, Kossuth u. 27. 

Ikt.szám:  S- 4-67 /2011.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Salföld  Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. május 25.- i  nyilvános    ülésén, a  
salföldi faluház  hivatali helyiségében. 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester
                        Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

           Somogyi Márk képviselő 
 

Meghívottak:  Soltész Attila  címzetes főjegyző  
Kovácsné A. Katalin jegyzőkönyvvez. 

         
Fábián Gusztáv  polgármester :  Tisztelettel köszönti a megjelenteket. 
Megállapítja, hogy az 3 tagú képviselő-testületből 3 fő jelen van, így az ülés határozatképes. 
A képviselő-testület ülését  16.00  órakor megnyitja. 
Javasolja, hogy az 1. és 4. napirendi pontot együttesen tárgyalják. 
Napirend előtt  tájékoztatja  a  képviselő-testületet  az  önkormányzat  pénzügyi  helyzetéről.  A tájékoztatót  a 
képviselők megkapták, mely szerint jelenleg az önkormányzatnak a 4 milllió forintos  hitelkeretéből van 1.125 
e. Ft-ja, kifizetett számlák 449 e.Ft, már aláírta a fűnyírót, a körjegyzőség támogatását, a villanyszámlát, ezek 
lejönnek belőle így kb. 700 e. Ft hitelkerete van az önkormányzatnak. 
Az önkormányzatnak  bevételei még nincsenek az  év elején, most  kezdődik az  adóbehajtás  is  a  második 
negyedévben, novemberben már jobban fognak állni. 

Ismerteti az ülés  napirendjét: 

1. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló  7/2011. /V. 2. /rendelet módosítása
valamint a házi segítségnyújtás és étkeztetés ellátása tekintetében döntéshozatal. 

       Révfülöp Szociális Alapszolgáltató Társuláshoz csatlakozás.
2.     Vízkár elhárítási terv elfogadása.
3.  Remondis Tapolca Kft. tájékoztató levele.
4. Iskolabusz járattal kapcsolatos szerződéskötés Ábrahámhegy önkormányzatával. 
5. Tatay Sándor Általános Iskola nyílt napokra támogatási kérelme.
6. Révfülöp és Térsége Intézményirányító Társulás Társulási  Szerződésének és az 

ehhez kapcsolódó Általános Iskola Alapító Okirat módosításának elfogadása.
7. Vegyes ügyek. 

Fábián Gusztáv  polgármester  Javasolja, hogy az előbbiekben ismertetett napirendi pontok tárgyalását a képviselő-
testület fogadja el. Kéri, hogy szavazzon  a napirend elfogadásával kapcsolatban. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

1



71/2011. (V. 25.)  Kt.  határozat

Salföld   Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011.  május 25-i  nyilvános   ülésének napirendjét 
elfogadja az alábbiak szerint:

1. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló  7/2011. /V. 2. /rendelet módosítása
valamint a házi segítségnyújtás és étkeztetés ellátása tekintetében döntéshozatal. 

        Révfülöp Szociális Alapszolgáltató Társuláshoz csatlakozás.
2.     Vízkár elhárítási terv elfogadása.
3.     Remondis Tapolca Kft. tájékoztató levele.
4.     Iskolabusz járattal kapcsolatos szerződéskötés Ábrahámhegy önkormányzatával. 
5.     Tatay Sándor Általános Iskola nyílt napokra támogatási kérelme.
6.     Révfülöp és Térsége Intézményirányító Társulás Társulási  Szerződésének és az 

 ehhez kapcsolódó Általános Iskola Alapító Okirat módosításának elfogadása.
7     Vegyes ügyek. 

Felelős: Fábián Gusztáv  polgármester 
Határidő: azonnal. 

1. A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló  7/2011. /V. 2. /rendelet módosítása  
valamint a házi segítségnyújtás és étkeztetés ellátása tekintetében döntéshozatal. 

Fábián Gusztáv  polgármester   A rendelet módosítása azért szükséges, mivel a házi segítségnyújtás és az 
étkeztetés ellátása tárgyában  a képviselő-testület által hozott 54/2011. /IV.27./ Kt. határozat alapján  2011.  
május 31. napjáig látja el a Balaton-felvidéki Szociális és Gyermekjóléti Társulás. Az    ellátás pénzügyi téren 
és  normatív támogatás  okán is  kérdéseket vet  fel.  Javasolt  annak átgondolása,  hogy a  Balaton-felvidéki 
Szociális és Gyermekjóléti Szolgálatból ne 2011. május 31.ével lépjenek ki, hanem várják meg, míg sikerül a  
Révfülöp Szociális Alapszolgáltató Társulásba belépniük. 
Korábban már beszélt az alapszolgáltató társulás vezetőjével, aki a napokban szülési szabadságra ment
helyette új vezetőt vettek fel, aki még próbaidőn lesz. Hat településnek is hozzá kell járulni ahhoz, hogy Salföld be 
tudjon lépni. A polgármester úrral megbeszélték, hogy egyenlőre elhalasztják a belépést. 
Elképzelhető, hogy még plusz pénzt kell fizetni. Javasolja,  hogy vonják vissza az 54/2011.  határozatukat,  mely 
szerint május 31-ig kívántak részt venni a Balaton-felvidéki Szociális és Gyermekjóléti Szolgálatban.

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  Történt-e már tájékoztatás a badacsonytomaji Támasz szociális társulásnál a 
kistérség belső ellenőrre által végzett vizsgálatról. 

Soltész Attila címzetes főjegyző A képviselő-testületi ülésen már tárgyalták, hogy  Magyar Államkincstár  ellenőrzést 
végzett Badacsonytomajon, amely a környező önkormányzatokkal létrehozott Támasz szociális társulás 
feladatellátását, és normatív állami támogatás igénylését és elszámolását  is érintette. A vizsgálat a gondozási 
naplóval nem megfelelően alátámasztott étkezést igénybevevők és gondozottak részére, valamint egyedi 
megállapodással alá nem támasztott létszám után a normatíva felhasználást nem ismerte el. A MÁK visszafizetési 
kötelezettséget állapított meg. A kistérség belső ellenőre vizsgálja a hiány felelőseinek felkutatását, de erről még 
tájékoztató anyagot az önkormányzat részére nem küldtek. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester Írjanak levelet és kérjenek tájékoztatást a kistérségi vizsgálatról. 

Révfülöpre hozzájárulást is kellene fizetni, plusz még el kellene menni az ebédért, ez nagy összeg, ki kellene 
számolni. 

Soltész Attila címzetes főjegyző   A kistérségi társulásnál is hozzá kell járulni, csak eddig a kistérség nem számolt el 
az érintett önkormányzatokkal ill. mindig azt közölte tájékoztatásul, hogy  hozzájárulást nem kell fizetni. 
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De hivatalosan olyan dokumentumot nem küldtek, hogy az elszámolás alapján a normatívákat figyelembevéve az 
önkormányzatot hozzájárulás nem terheli.

Fábián Gusztáv polgármester   Még az is fennáll, hogy hiába minimális a létszám aki igénybe veszi, / 4-5 fő ebéd és 
pár fő gondozott/, attól függetlenül a révfülöpinél meg kell vizsgálni, hogy ezzel a létszámadattal átlépik-e az egy fő 
által ellátható létszámkeretet, azaz a 9 főt. Ha pont a 4 fő  salföldi ellátottak  miatt fel kell venni egy embert akkor ott 
is problémát okozunk a Révfülöpi Alapszolgáltató Társulásba, ami a költségeket illeti.     
Most az 54/2011. határozatot kellene visszavonni  mely szerint május 31-ig kilépnek a Balaton-felvidéki Szociális és 
Gyermekjóléti Szolgálatban.

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   A belépésről még ne döntsenek, előtte számolják ki, mivel napi egy út négy 
ebédért, nem kapnak támogatást. Végig kellene gondolni, kellene hozzá egy ember.

Fábián Gusztáv polgármester   Semmiképpen nem kapnak támogatást, csak a jogosultak, akkor ha ők látnák el. 
Esetleg lehet-e egy embert 4 órában foglalkoztatni.  

Soltész Attila címzetes főjegyző  Lehet. Kiszámolták egy nyolc órás foglalkoztatottra, azt le lehet bontani 4 órásba, 
vagy más órába, ehhez jön még költség a tanfolyam költsége. Meg kell nézni hány órában lehet elvégezni, lehet, hogy 
szükséges a 4 óra, a munkavállaló szempontjából is felmerül a 4 óra munkaidő a nyugdíj szempontjából. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Másodállásban. Elvégezhető úgy is, ha valaki van, jelentkezik és ki tudják 
számolni úgy járnának jobban ha nekik lenne saját emberük, amíg a tanfolyamot végzi és meghatározott időre 
vállalja, hogy elvégzi akkor is ő megcsinálhatja. 

 Soltész Attila címzetes főjegyző  A működés engedélyezését  le kell egyeztetni az engedélyező hatósággal, ez 
Tapolca Város Jegyzője. A jogszabály alapján akkor adható ki, ha az aláírt feltételek mindegyike teljesül.  A 
feltételben nem az szerepel, hogy végzi a tanfolyamot, hanem az, hogy van ilyen végzettsége.  

Somogyi Márk képviselő   Akkor Salföldről is jelentkezhetne valaki erre a feladatra. 

Soltész Attila címzetes főjegyző   Ha megvannak a jogszabályi feltételei és elvégzi a tanfolyamot. 

Somogyi Márk képviselő   Mihez képest merülne fel plusz költség, a szociális ellátás államilag finanszírozott, ami 
ezen túl költség. 

Fábián Gusztáv polgármester   Akik az étkeztetést és szociális ellátást akarják kevesen vannak és nem jön ki belőle a 
négy órás munkadíj.

Soltész Attila címzetes főjegyző  Felmerül a gépjármű futás költsége, megállapodás keretében gondoskodni kell – 
mivel két embert nem fog felvenni az önkormányzat – a dolgozó szabadságáról, illetve ha beteg a helyettesítéséről. 
Van egy optimális létszám, amely esetében a rendszer önfenntartó is lehet, kis létszámnál nem az. 

Somogyi Márk képviselő   Ha csak öt ember veszi igénybe a különbséget rá lehet terhelni az öt emberre? 

Soltész Attila címzetes főjegyző  Részben rá lehet terhelni, attól fűggően, hogy  az önkormányzat a helyi rendeletében 
hogyan  szabályozza  az étkeztetési díj mértékét.  

Fábián Gusztáv polgármester   Ha három ember lemondja akkor arra nem kapják meg a támogatást. 

Somogyi Márk képviselő   Ha egy fővel csökken a létszám akkor ugyanannyit kell hozzáadni? 

Soltész Attila címzetes főjegyző Ki kell számolni, ha egy fővel csökken  a létszám akkor az egy főre járó normatívát 
nem kapja meg az önkormányzat, de az autó el fog menni ugyanazon az útvonalon a dolgozót ki kell fizetni, az ebéd 
díja csökken mivel egy ebéddel kevesebbet hoznak el. 
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Fábián Gusztáv polgármester   Az  autó kérdését most beszélték volna meg, de a polgármester úr egyéb 
elfoglaltság miatt nem ért rá. Ennek részletezését átteszik június elejére. 

Fábián Gusztáv  polgármester  Szavazásra  bocsátja,  aki támogatja azt,  hogy az 54/2011.  /IV.27./  Kt.  határozat 
visszavonásra kerüljön,  mely  szerint május 31-e napjával kilépnek a Balaton-felvidéki Szociális és Gyermekjóléti 
Szolgálatban,  az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta   az alábbi

72/2011. /V. 25./ Kt. határozatot 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete  az 54/2011. /IV. 27./ Kt. határozatát 
visszavonja. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: azonnal. 

 
Fábián Gusztáv polgármester   A rendelet 24. és 25 §-ából kikerül  a május 31-i  időpont, mivel a határozatot 
visszavonták.  
Szavazásra bocsátja, aki egyetért azzal, hogy a szociális rendelet 24. és 25. §-át a  rendelettervezetnek megfelelően 
módosítsák, az kézfeltartással szavazzon.

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
megalkotta  az alábbi 

8/2011. (V. 31.)  r e n d e l e t é t 
a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról. /1. sz. mell. /   

2. Vízkár elhárítási terv elfogadása.  

Fábián Gusztáv  polgármester
A Tapolca és Környéke Kistérség Többcélú Társulás szerződést kötött a Varsás Környezetvédelmi és Szolgáltató Bt. 
a társulás településeinek települési szintre bontott vízkár elhárítási tervek és polgári védelmi program elkészítésére.
A tervek egyeztetési folyamata lezárult, a tervdokumentációkat megküldték a települések részére jóváhagyásra. 
A tervdokumentáció elkészítése az Önkormányzat részéről pénzügyi kötelezettségvállalás nélkül történt.

Részletes anyag készült, néhány mondatot tesz hozzá. Van benne érdekes mondat, a  területi adottságoknál, hogy 
mivel Salföldet a civilizáció hullámai nem érintették a hegyek takarásában, szerkezetét a mai formájában megőriztte. 
Le van írva mi érinti az önkormányzatot, pl a belterületi csapadékvíz. A készítő azt írja, hogy  árkos rendszerrel van 
megoldva, aztán módosítja, a Kossuth utcában van csatorna a csapadékvíz elvezetésre.
A felszín alatti vízeknél megjegyzi, hogy Salföld a felszín alatt érzékeny vízbázisú terület. 
Az anyag végén javaslatok vannak felsorolva. 
Az önkormányzat az anyagi helyzete tekintetében a javaslatokat figyelembe veszi. 

Fábián Gusztáv  polgármester  Szavazásra  bocsátja,  aki támogatja azt,  hogy a vízkár elhárítási terv  elfogadásra 
kerüljön, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

73/2011. (V. 25.)  Kt.  határozat
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Salföld  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a Varsás  Környezetvédelmi  és  Szolgáltató  Bt  (8315 
Gyenesdiás,  Gödörházi  u.  60.)  által  készített,  Salföld  Község  „Vízkár  elhárítási  terv  polgári  védelmi 
program”-ot elfogadja.

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2011. május  30.

3.   Remondis Tapolca Kft. tájékoztató levele.

Fábián Gusztáv  polgármester
Salföld Község Önkormányzat 2010 április 27.-i ülésén tárgyalta a Remondis Tapolca Kft megkeresését, melyben 
tájékoztatást kért a számlázást illetően.
Az ülésen elhangzottak alapján megkeresésre került a szolgáltató, hogy fejtse ki, hogy a fizetendő összeg miből 
alakul ki.
Sajnálatos módon a tájékoztató kézírással készült. Tavaly volt az önkormányzatnak a 266 Ft-os űrítési díja amit meg 
is hagytak és nem módosították. A Remondis Kft. számításai alapján kevesebbet fizettünk az év első öt hónapban. 
Az első négy hónapra 74 e.  Ft többletköltség megfizetésére kérik az önkormányzatot, ill. az 5-ik hónapra 30 e. Ft-ot. 
Ha kifizetik a többletköltséget és felemelik a szemétszállítás díját 120 literes edényzetnél 361 Ft/hó+Áfa űrítésre, 
akkor az év hátralévő részében az ár kiegyenlíti a Remondis Kft. igényeit. 
Probléma még nem üzemel a szeméttelep, a próbaüzemet követően rendkívüli esemény történt, a királyszentistváni 
hulladéklerakóban üzemen kívül tűz keletkezett és emiatt alkalmatlanná vált az üzemszerű működésre.
Javasolja az önkormányzat fizesse ki a 104 e. Ft-os költséget a Remondis Kft-nek és emeljék fel a díjat a 120 
literesnél 361 Ft/hó+Áfa-ra június 1-től és 80 literesnél 309 Ft/hó+Áfa. 
Kérdezi a testületet, mi a véleménye? 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Nem tudja a kézzel írott tájékoztatóból kiolvasni, a többletköltség a 
számlázásból adódik. Ezt a cég vállalja övé a bevétel, a számlázás költségét ne hárítsa az önkormányzatra. Ők sem 
hárítottak semmit át. Visszamenőleg kérik az önkormányzattól a pénzt, ez visszamenőleges hatály. 
Hol vannak a szerződések a lakókkal? Számlát sem küldtek.

Fábián Gusztáv polgármester   A lakók megkapták, ő maga is a számlát. Akivel beszélt az megkapta. 
A probléma az ha nem emelik meg a szemétszállítási díjat és nem fizetik ki ezt az összeget, évvégére ez már 271.218 
Ft lesz. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Miért nem a Remondis Kft. emeli a díjat? 

Fábián Gusztáv polgármester   Az önkormányzatnak kell emelni a díjat. 
 
Soltész Attila címzetes főjegyző A jogszabály alapján a díjmegállapító hatóság az önkormányzat, a lakosoktól csak 
azt kérheti, amit a rendeletében megállapított. Ha a Remondis Kft-nak többlet igénye van, és az önkormányzat nem 
módosította a rendeletét nem emelte a díjat akkor azt kérheti az önkormányzattól. Ha a Remondis Kft. díjat akar 
emeltetni, akkor azt köteles alátámasztó munkarészeket készíteni az önkormányzat részére.  
Ilyen nem adott a Remondis Kft. A díjakban benne van a próbaüzem költsége is. Kétszer kértek próbaüzemi költséget 
a tavalyi és az idei évre is, és azzal szemben számoltak el. Közben a szeméttelep főépülete legégett, amelyre 
tájékoztató levelet küldtek, amely szerint a  próbaüzem lezárásának időpontja  2011. április 30-a volt és a 
próbaüzemet lezáró jegyzőkönyvben az került rögzítésre, hogy az átadás-átvételi igazolás feltételeit vállalkozó 2011. 
április 30-án teljesítette. A kisebb hibák kijavítását a felek külön jegyzőkönyvben rögzítik, amelyet a vállalkozó 
2011. június 30-ig elvégez. Mivel a működőképességet biztosító teljes helyreállításig a megvalósított rendszer 
üzemeltetése akadályba  ütközik, ezért a közszolgáltatási szerződésben rögzített díjak bevezetésére nem kerül sor. 
Amiért a szeméttelep nem működik valaki vállalja a felelősséget, azt önkormányzatnak nem lehetne kára belőle, 
fizesse ki a biztosító a költséget.  
Az önkormányzat kért egy hivatalos levelet ez nem az, nincsenek benne alátámasztó munkarészek és küldjenek egy 
hivatalos levelet mint Remondis Kft. 
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Át kell gondolni a lomtalanítást is, mivel nem fog működni a hulladéklerakó nem 50 %-os költséget 
kérnének hanem 100 %-osat. 
Ábrahámhegyen 2011. évben nem lesz lomtalanítás amiért ilyen feltételek vannak. Mivel a környező településeken 
nem lesz, félő hogy idehordják a hulladékot.  

Somogyi Márk képviselő   Véleménye szerint ne fizessék ki, azon túl szemtelenség jellegű része is van a dolognak, 
amit nem lehet tűrni, már két kifizetés előtt is mondta.

Fábián Gusztáv polgármester   A lomtalanítást is át kell gondolni. 
Kérdezi, hogy ebben az évben elhalasszák-e a lomtalanítást? 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   A környéken több település visszamondta, még ha 50 % lenne akkor is 
meggondolandó.  

Fábián Gusztáv  polgármester Csak abban az esetben rendeljék meg a konténereket ha 50 %-os térítéssel tudják 
biztosítani a Remondis Kft.

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  De megváltozott a helyzet. 

Fábián  Gusztáv  polgármester Akkor  úgy  teszi  fel  a  kérdést,  hogy  a  korábbi  határozatukat,  mely  szerint  a 
lomtalanításhoz megrendeli a konténereket a Remondis Kft-től, ezt visszavonja.  

Somogyi Márk képviselő   Van-e zárt ökormányzati terület ahol el lehet helyezni a konténereket? Orvosi rendelő 
kertje alkalmas-e rá? Akkor egy konténert kellene rendelni, ha ingyenes. 

Fábián Gusztáv polgármester   Alkalmas rá, de egy embert biztosítani kell aki őrzi és illetékteleneket nem enged be. 
Teljesen ingyenesről nem volt szó.
Tartsanak-e lomtalanítást? 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Áthidaló megoldásként javasolja, ha a határozatot visszavonják, ha később 
szükséges és nem bírja ki a falu, akkor ősz elején még lehet tartani.

Fábián Gusztáv polgármester   Meg kell kérdezni, hogy egy szabad piaci vállalkozó egy darab konténert mennyiért 
visz el és utána meg tudják a Remondistól, hogy ők mennyiért viszik el féláron vagy teljes áron.  
Javasolja, hogy vonják vissza az 55/2011. /IV. 27./  Kt. határozatukat, aki ezzel egyetért az kézfeltartással 
szavazzon. 

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

74/2011. (V. 25.)  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete az 55/2011. /IV. 27. / Kt. határozatát visszavonja, amelyben 
döntött a lomtalanításról. 
 
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: azonnal.

Fábián Gusztáv polgármester A Remondis Kft. számításai alapján kevesebbet fizettünk az év első öt hónapban. Az 
első négy hónapra 74 e.  Ft többletköltség megfizetésére kérik az önkormányzatot, ill. az 5-ik hónapra 30.632 e. Ft-
ot. Így a Remondis Kft. 104. e. Ft körüli összeget fog kérni.  
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Szavazásra bocsátja, elfogadják-e az aláírás és pecsét nélküli számla összesítőt? 

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

75/2011. (V. 25.)  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a Remondis Tapolca Kft. által küldött számlaösszesítőt nem 
fogadja el.   
 
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2011. június 15.

Fábián Gusztáv polgármester   A Remondis Kft-től a többletköltségekről kérjenek egy hivatalos ügyvezető által írt 
levelet. 

Somogyi Márk  képviselő   Véleménye szerint  a  Remondis Kft.  megfelelően támassza  alá  a  küldött  tájékoztatót, 
komolyabb számítással. A Remondis Kft. ha rosszul gazdálkodik az ő baja és nem az önkormányzaté. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Amit a Remondis Kft. küldött hivatalos formában, áttekinthetően küldje meg 
újra és támasszák alá, hogy miből adódik az emelés. 

Fábián Gusztáv polgármester   A számlázás miatti többletköltséget számít még fel. 
A kézzel írott tájékoztató olvashatatlan és kérik, hogy aláírással és pecséttel ellátott hivatalos levélben küldjék meg a  
tájékoztatót.   Nem lehet  tudni,  hogy ki  írta,  ezt  nem áll  módjában  az  önkormányzatnak  elfogadni.  Kéri  az 
önkormányzat gépi írással olvasható állapotban küldjék el. 

Fábián Gusztáv  polgármester Szavazásra bocsátja, aki támogatja azt, hogy a Remondis Kft. tájékoztató levelét nem 
fogadja el, és hivatalos ügyvezető által aláírt levelet küldjenek,  az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi
 

76/2011. (V. 25.)  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Remondis Tapolca Kft. tájékoztató levelét nem fogadja el, 
amely kézzel írott pecsét nélküli nem hivatalos levél. 
Felhívja a Remondis Tapolca Kft. figyelmét, hogy a többlet költségek vonatkozásában hivatalos az ügyvezető 
által aláírt levelet küldjenek.  
 
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2011. június 15.

Fábián Gusztáv polgármester  Az önkormányzat  jelenleg nem tud árat  emelni, ha egy hónapot halasztanak akkor 
változatlanul az 1661 Ft-os díjat fogják kiküldeni, feltehetőleg fenntartják a különbözetet, ez azt jelenteni akár már 
félévre 131 e. Ft követelést is benyújthatnak, várják meg a hivatalos levelüket.

Soltész Attila címzetes főjegyző   A rendeletmódosítást írásbeli előterjesztés alapján lehet elfogadni, ezt a képviselő-
testület  akár két nap múlva is rendkívüli ülés formájában is megteheti. 
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Mátraházi  Zsuzsanna  alpolgármester    Először  várják meg a választ, amire hivatkozhatnak. 

Somogyi  Márk  képviselő   Az  önkormányzat  írja  meg a  Remondis  Kft-nak,  hogy az  igénye nem jogos és  az 
önkormányzat nem fizet. 

Fábián Gusztáv polgármester   A levelet megvárják a következő ülésen is téma lesz, beszélhetnek róla magáról a  
díjemelésről is.  

4.  Iskolabusz járattal kapcsolatos szerződéskötés Ábrahámhegy önkormányzatával. 

Fábián Gusztáv  polgármester
Egyeztetések kerültek lefolytatásra Ábrahámhegy Község Önkormányzatával, hogy a községekben lévő iskolás és 
óvodás korú gyerekek iskolajárattal történő óvodába, iskolába jutását közösen oldaná meg a két település, oly 
módon, hogy az önkormányzati  gépjárművekkel kerülnének a gyermekek elszállításra.
Salföld Község Önkormányzata Badacsonytomaj irányába szállítaná a gyermekeket Ábrahámhegy pedig Révfülöpre 
menne két alkalommal minden reggel.
A felek között a támogatás megosztása úgy történne, hogy az Ábrahámhegyi busz kétszer megy Révfülöpre a 
Salföldi busz viszont csak egyszer Badacsonytomajra, így a támogatások is ilyen arányban kétharmad, egyharmad 
lennének elosztva.
Salföld Község Önkormányzatának a Somló volánnal lévő szerződését a megállapodás létrejöttekor szükséges 
megszüntetni. Ez négy járatot jelentene, a 6.50 órai a normál járatú, 14.11 órai az iskolajárat, a 13.55 órai sem 
iskola járat, 17.00 órai  az a 16.40 órai. Kérte Sütő Árpádot, hogy beszéljék meg. Felsorolja a járatokat, 7.15 órakor 
Salföld-Ábrahámhegy-Badacsonytomaj, 13.55 órai Badacsonytomaj-Ábrahámhegy-Salföld és ez visszamegy 14.11 
órakor Salföld –Ábrahámhegy-Badacsonytomaj. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Ez nem iskolai járat. 

Fábián Gusztáv polgármester   Ez iskolai előadási napokon közlekedik. 
És van egy ami Badacsonytomajról jön vissza és általában üres szokott lenni, 16.40 órakor Badacsonytomaj-
Ábrahámhegy-Salföld. Ez négy járat, de három járatnak lehet venni. Ezeket felmondanák és helyette kötnének egy 
megállapodást Ábrahámhegy önkormányzatával. Révfülöpre nem jár iskolás a községből Badacsonytomajra viszont 
igen. A kieső 7.15 órai iskolai járatot  az önkormányzati busszal oldanák meg, indul Salföldről Ábrahámhegyre és 
beviszi őket Badacsonytomajra. 

Soltész  Attila  címzetes  főjegyző   Tegnap  testületi  ülés  volt  Ábrahámhegyen ahol  tárgyalták  a  napirendet  és 
változások  történtek,  valamint  felhívta  a  Tapolca  és  Térsége  Kistérségi  Társulás  vezetője,  mivel  ő  várta  az 
önkormányzatokból a határozatot az iskolabusz járat megszüntetésével.  
Külön  kellene  választani  a  személyszállítási  szerződést  a  Volánnal.  Az  önkormányzat  nem  mondja  fel  a 
buszjáratokat, a Volánnak van egy kötelező eljárási rendje, hogyan lehet buszjáratot megszüntetni melyet a szakmai 
és felsőbb szervezettel is egyeztetni kell. A szerződésben nem iskola buszról van szó, hanem iskolai előadási napokon 
közeledtetett járatokról van szó, hiszen az iskolabusz egy más kategória. A szerzdődésben arról van szó, hogy az 
önkormányzat hozzájárulást fizet, nem azt jelenti, hogy megszünteti. Itt  arról van szó, hogy az önkormányzat nem 
fizet tovább hozzájárulást. Lehet, hogy meg fog szünni, nem az önkormányzat fogja eldönteni.   

Somogyi Márk képviselő   Ne járuljanak hozzá és vállalják, hogy lehet megszüntetik. 

Fábián Gusztáv polgármester   Akkor nem mondjuk le a járatokat, hanem anyagilag nem járulunk hozzá.
Aztán majd a Volán eldönti, hogy megszünteti-e. 

Soltész Attila címzetes főjegyző  A  Tapolca és Környéke  Kistérségi Társulás vezetője elmondta, hogy normatív 
támogatást kapnak az iskolajárat működtetésére. 
A normatívát tovább utalni az iskolajáratot működtető intézményfenntartónak tudják, mely jelen esetben külön-külön 
a  két  intézményirányító  Társulás,  majd  azt  követően  az  adott  társulásnak  is  az  iskolajáratot  működtető 
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önkormányzatnak kell külön megállapodásban rögzíteni a tényleges működtetés szerinti további azzal kapcsolatosan 
felmerült  pénzügyi  támogatást,  azaz  önkormányzatunknak  amennyiben  erre  döntés  születik  kizárólag  az 
intézményfenntartó  társulással  kötött  szerződés  alapján  kerül  megfizetésre  a  járat  működtetésével  kapcsolatos 
normatíva. Természetesen ugyanez mondható el a másik irányba azaz Révfülöp felé irányuló Ábrahámhegy község 
által  működtetett  iskolabusszal  kapcsolatosan.  Ennek  figyelembevételével  az  is  megállapítható,  hogy  a  két 
önkormányzatnak egymással külön szerződést nem  kell kötni ill. amennyiben köt, úgy abban csak a helyettesítést,  
költségviselést, kísérő személye  célszerű szabályozni. 

 
Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Akkor nekik fel kell venni a gesztorral a kapcsolatot.

Soltész Attila címzetes főjegyző  A Tapolca és Környéke Kistérségi Társulásban már volt erről szó, várják, 
nyilatkozzon az önkormányzat, hogy önállóan fogja működtetni az iskolabusz rendszert. 

Fábián Gusztáv polgármester   Akkor egyenlőre az iskolabusz kérdésében Ábrahámheggyel megállapodást nem kell 
kötni. 

5. Tatay Sándor Általános Iskola nyílt napokra támogatási kérelme.  

Fábián Gusztáv  polgármester
Salföld Község Önkormányzatát  megkereste támogatási kérelmével a Tatay Sándor Közös Fenntartású Általános 
Iskola.Az Önkormányzat 2011. évi költségvetésében 50.000.- Ft keretet biztosít alapítványok, egyesületek és civil 
szervezetek támogatására, amelyből 30.000.- Ft támogatást ítéltek oda. 
Az iskolát támogatásra érdemesnek tartja, de anyagi helyzetük ezt nem engedi meg, hogy támogatást tudjanak adni. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Ő is támogatásra érdemesnek tartja, de a múltkor úgy kellett felszólítani őket, 
hogy számoljanak el. Az önkormányzat csekély anyagiakkal rendelkezik.  
 
Fábián Gusztáv  polgármester  Szavazásra  bocsátja,  aki támogatja azt,  hogy jelenleg nem tudják a Tatay Sándor 
Általános Iskolát támogatni,  az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld  Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3  igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

77/2011. (V. 25.)  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Tatay Sándor Közös Fenntartású Általános Iskola (8258 
Badacsonytomaj, Kert. u. 8.) kérelmét megismerte.
A  képviselő-testület   döntése  szerint  nem  áll  módjába  anyagi  támogatásban  részesíteni,  tekintettel  az 
Önkormányzat szűkös költségvetésére.

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester
Határidő: azonnal

6.   Révfülöp és Térsége Intézményirányító Társulás Társulási  Szerződésének és az   
ehhez kapcsolódó Általános Iskola Alapító Okirat módosításának elfogadása.

Fábián  Gusztáv   polgármester Révfülöp Nagyközségi Polgármesteri  Hivatal  Jegyzője megküldte a  Révfülöp és 
Térsége Intézményirányító Társulás Társulási Szerződésének és az ehhez kapcsolódó Általános Iskola Alapító Okirat 
módosításának tervezetét melyben további módosítások szükségesek. A képviselők megkapták a Társulás Társulási 
Szerződés módosításának tervezetét, az Általános Iskola Alapító Okirat módosításának tervezetét . 

Szavazásra  bocsátja,  aki  támogatja  azt,  hogy a   Révfülöp  és  Térsége  Intézményirányító  Társulás  Társulási 
Szerződése a tervezetben foglalt tartalomnak megfelelően elfogadásra kerüljön  az kézfeltartással szavazzon. 
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Salföld   Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

78/2011. /V. 25./  Kt. határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Révfülöp és Térsége Intézményirányító Társulás 
Társulási Szerződését a tervezetben foglalt tartalommal jóváhagyja. 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, a szükséges intézkedések megtételére. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2011. június 15.

Fábián Gusztáv polgármester   Szavazásra bocsátja, aki támogatja azt, hogy a  révfülöpi Általános Iskola Alapító 
Okirat  módosítás anyaga   a  tervezetben foglalt  tartalomnak megfelelően elfogadásra  kerüljön  az  kézfeltartással 
szavazzon. 

Salföld   Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

79/2011. / V. 25./  Kt. határozat

Salföld  Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Révfülöpi Általános Iskola Alapító Okiratának 
módosítását a tervezetben foglalt tartalommal jóváhagyja. 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, a szükséges intézkedések megtételére. 

Felelős: Fábián Gusztáv  polgármester 
Határidő: 2011. június 15. 

7.     Vegyes ügyek. 

a. /   Megkeresés önkormányati dolgozó részéről.  

Fábián  Gusztáv  polgármester    Megkereste az  önkormányzat  dolgozója,  hogy szeretne kölcsönt kérni az 
önkormányzattól, ami már egyszer megtörtént, kapott egy rendkívüli kölcsönt, amit szerződésben a fizetéséből 
levont az önkormányzat hat hónapon keresztül. Ez polgármesteri döntés is lehet, de kérdezi a testületet.

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Legyen zárt ülés, akkor lehet tudni kiről van szó. 

Fábián Gusztáv polgármester   Ez nincs napirenden, de áttehetik, egyébként akkor lehetne tárgyalni ha írásban 
kéri az illető, de jelenleg szóbeli kérésről van szó. 

b. / Tűzvédelmi szemle.

Fábián Gusztáv polgármester   A tűzvédelmi hatóság szemlét tartott az önkormányzat épületeiben. Az orvosi 
rendelőben a villanyszekrényből a kilógó vezeték javítását a vállalkozó elvégezte. Mind a három bojler nappali 
áramról ment, átkötötték éjszakaira. A pincébe áramot vezettek, árajánlatot kér az átadott pincébe a villany 
bekötésére. 

c./ Önkormányzati rendezvények.

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Kérdezi, hogy az önkormányzati rendezvények támogatási ügyében a 
Salföld Élni Akar Alapítványt megkeresték-e? 
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Fábián Gusztáv polgármester   Nem teljesítette a kérést, véleménye szerint az alapítvány nem működik.  

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Javasolja, hogy 80 e. Ft támogatást kérjenek az alapítványtól. 

Fábián Gusztáv polgármester   Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a Salföld Élni Akar Alapítványtól 
az önkormányzat három rendezvényére 80 e. Ft-ot kérjenek, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld   Község Önkormányzat   Képviselő-testülete  3 igen szavazattal,  ellenszavazat  és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

80/2011. / V. 25./  Kt. határozat

Salföld  Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatási kérelemmel fordul a Salföld Élni Akar 
Alapítványhoz. 
Megkeresi az alapítványt azzal a kéréssel, hogy a 2011. évben megrendezésre kerülő három önkormányzati 
rendezvényt – gyereknap, falunap, salföldiek világtalálkozója – 80.000 Ft-tal támogassa.  

Felelős: Fábián Gusztáv  polgármester 
Határidő: 2011. június 5. 

Képviselői kérdés
Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester   Kérdezi, hogy az ÖNHIKI pályázat hogyan áll? 

Fábián Gusztáv polgármester   A pályázat beadása időben megtörtént. 

Mátraházi  Zsuzsanna  alpolgármester    A Víziközmű Társulat  szombati  ülésén senki  nem vett  részt  az 
önkormányzat képviseletében.  Nincs információja, hogy ott mi történt. Lépni kellene ez ügyben, már beadták, 
hogy nincs székhelyük. Lépni kellene az ügyben is,  hogy ügyvédet kell fogadni,  ő is kapcsolatot  tart,  az 
ügyvéd már megvan.  Megbeszélést kellene tartani az ottani vezetőséggel, és el kellene mondani, hogy vannak 
olyan emberek, akik szeretnének külön válni. 

Fábián Gusztáv polgármester Ilyen ülésről jegyzőkönyv kell hogy készüljön és azt nyilvánosságra kell hozni, 
főleg a tagok részére.    
Ő már képviselő-testületi ülésen felkérte a Víziközmű Társulat  elnökét, de nem hajlandó tárgyalni. Igaz ezt 
írásban nem fektette le, és az önkormányzat részt vett egy másik pályázaton. Jelenleg csatornapályázaton nem 
vesznek részt. Igazából több kommunikációra nem igen van lehetőség. 

Az  ülést 18.15 órakor bezárja. 

Tájékoztató a zárt ülésről
A képviselő-testület foglalkozott egy lakásfenntartási kérelemmel, melyre hiánypótlást  írt  elő és felhívta a 
kérelmező figyelmét, hogy újra nyilatkozzon a jövedelmére vonatkozóan. 

Tárgyalta  egy helyi  lakos  kérelmét  a   Veszprém Megyei  Főügyészséghez történő feljelentéshez kérte  a 
képviselő-testületet.

A képviselő-testület tájékoztatást kapott a körjegyző teljesítményértékeléséről, mivel a köztisztviselők jogállásáról 
szóló 1992. évi XXIII. törvény 34. – 36. §-ban foglaltak alapján a köztisztviselő munkateljesítményét munkakörének 
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és  a  közigazgatási  szerv  kiemelt  céljainak figyelembevételével  meghatározott 
teljesítménykövetelmények alapján a munkáltatói jogkör gyakorlója évente mérlegelési jogkörében eljárva értékeli.  

k.m.f. 

Soltész Attila Fábián Gusztáv 
címzetes főjegyző polgármester 
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